
日本語
お買い上げありがとうございます。ご使用の前にこの取扱説明書を必ずお読みのうえ、正し
くご使用ください。また、いつでもすぐ読める場所に保管しておいてください。

 ■安全上の注意
本製品は安全性に充分な配慮をして設計していますが、使いかたを誤ると事故が起こるこ
とがあります。事故を未然に防ぐために下記の内容を必ずお守りください。

警告 この表示は「取り扱いを誤った場合、使用者が死亡または重傷を
負う可能性がありま�す」を意味しています。

注意 この表示は「取り扱いを誤った場合、使用者が傷害を負う、または
物的損害が発生する可能性があります」を意味�しています。

警告
	• 分解や改造はしない
感電、故障や火災の原因になります。
	• 強い衝撃を与えない
感電、故障や火災の原因になります。
	• 濡れた手で触れない
感電やけがの原因になります。
	• 異常（音、煙、臭いや発熱、損傷など）に
気付いたら使用しない
異常に気付いたらすぐに使用を中止して、
お買い上げの販売店か当社サービスセン
ターに修理を依頼してください。
	• 水をかけない
感電、故障や火災の原因になります。

	• 本製品に異物（燃えやすい物、金属、液
体など）を入れない
感電、故障や火災の原因になります。
	• 布などで覆わない
過熱による火災やけがの原因になります。
	• USBケーブルに水分や異物がついた状
態で接続しない
腐食・発熱・発煙・発火などによる故障や
感電の原因になります。
	• USBケーブルの端子が曲がっていたり、
差し込みが緩くなっている状態で使用し
ない
故障や火災の原因になります。

注意
	• 大音量で耳を刺激しない
耳をあまり刺激しない適度な音量でご
使用ください。大音量で長時間聴くと聴
力に悪影響を与えることがあります。
	• 不安定な場所に設置しない
転倒などによりけがや故障の原因になり
ます。

	• 直射日光の当たる場所、暖房器具の近く、
高温多湿やほこりの多い場所に置かな
い
故障、不具合の原因になります。
	• 火気に近づけない
変形、故障の原因になります。
	• ベンジン、シンナー、接点復活剤などは
使用しない
変形、故障の原因になります。

 ■使用上の注意
�•ご使用の際は接続機器の取扱説明書も必ずお読みください。
�• 万一、接続機器のメモリーなどが消失しても、当社では一切責任を負いません。
�• 接続する際は、必ず接続機器の音量を最小にしてください。
�• 強い衝撃を与えないでください。
�• 直射日光の当たる場所、暖房器具の近く、高温多湿やほこりの多い場所に置かないでく
ださい。また水がかからないようにしてください。
�• 本製品は長い間使用すると、紫外線（特に直射日光）や摩擦により変色することがあります。
�• USBケーブルを使用する際は、必ずプラグを持って抜き差ししてください。USBケーブ
ルを引っ張ると断線や事故の原因になります。
�• 本製品を使用しないときは、付属のケースに収納してください。
�• 本製品の近くに電子機器や発信機（携帯電話など）があると本製品にノイズが入る場合
があります。その場合は離して使用してください。
�•テレビやラジオのアンテナ付近で使用すると、テレビやラジオにノイズが入る場合があります。
その場合は離して使用してください。
�• 本製品の近くに磁気に弱いもの（キャッシュカードなど）を置かないでください。磁気の
影響を受ける場合があります。
�• 本製品は、大理石や白木などデリケートな材質には直接設置しないでください。
�•プラグは根元まで確実に差し込んでください。
�•タッチセンサー部の操作は1本の指で行ってください。ボールペンや鉛筆など先が鋭いも
ので操作すると、正しく動作しないだけでなく、タッチセンサー部が傷ついたり、破損の
原因となる恐れがあります。
�• 爪先でタッチセンサー部をタッチしないでください。爪が割れるなどけがの原因となる恐
れがあります。
�•タッチしたときに動作しなかったり、意図しない動作をする場合は、タッチしたときに他
の指や手の一部、服の裾などが触れていないかをご確認ください。なお、手袋をしていた
り、指先が乾燥していると、正しく動作しないことがあります。
�• 汗などでタッチセンサー部が汚れていると、正しく動作しないことがあります。汚れを取
り除いてから操作してください。
�• 本製品は連結して使用することができ、連結は1台までです。
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取扱注意ガイド / USBスピーカーフォン
Caution Guide / USB Speakerphone

注意事項 / USB 通話揚聲器

アフターサービスについて
取扱説明や接続・注意書きに従ったご使用において故障した場合、保証書記載の期間・
規定により無料修理をさせていただきます。修理ができない製品の場合は、交換させて
いただきます。お買い上げの際の領収書またはレシートなどは、保証開始日の確認のた
めに保証書と共に大切に保管し、修理などの際は提示をお願いします。

お問い合わせ先　（電話受付/平日9：00〜17：30）
製品の仕様・使いかたや修理・部品のご相談は、お買い上げのお店または当社窓口およびホームペー
ジのサポートまでお願いします。

 • お客様相談窓口（製品の仕様・使いかた）　  0120-773-417
　（携帯電話・PHSなどのご利用は　03-6746-0211）
　FAX：042-739-9120�
　Eメール：support@audio-technica.co.jp

 • サービスセンター（修理・部品）　  0120-887-416
　（携帯電話・PHSなどのご利用は　03-6746-0212）
　FAX：042-739-9120�
　Eメール：servicecenter@audio-technica.co.jp

 • ホームページ（サポート）
　https://www.audio-technica.co.jp/support/
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 • When you are not using the product, store it in the included case.
 • If you use the product near an electronic device or transmitter (such as a mobile phone), unwanted 
noise may be heard. In this case, move the product away from the electronic device or transmitter.

 • If you use the product near a TV or radio antenna, noise may be seen or heard in the television or radio 
signal. In this case, move the product away from the TV or radio antenna.

 • Do not place items sensitive to magnetism (such as cash cards) near the product. Doing so may cause 
negative effects to those items.

 • Do not place the product directly on delicate materials such as marble or unfinished wood.
 • Ensure the plug is fully inserted.
 • Operate the touch sensor with one finger. Operating with a sharp-tipped object, such as a ballpoint 
pen or pencil, may result not only in incorrect operation, but also damage to the touch sensor.

 • Do not touch the touch sensor with your fingertips. Doing so may cause your fingernail to break.
 • If the product does not operate at all or as intended when touched, check to make sure that your other 
fingers, parts of your hand, or clothing items are not in contact when touching. Also, the product may 
not operate correctly if you are wearing gloves or if your fingers are too dry.

 • The product may not operate correctly if the touch sensor is dirty from sweat. Remove the dirt before 
operating the product.

 • This product can be used in series with up to one other speakerphone.

繁體中文
感謝您購買本產品。使用前，請務必詳閱本使用說明書，確保以正確的方式使用本產品。
請妥善保管本使用說明書以備日後參閱。

	■安全性的注意事項
	• 請勿拆解、改造或試圖修理本產品，以免發生觸電，導致故障或引發火災。
	• 請勿使本產品受到強烈撞擊，以免發生觸電，導致故障或引發火災。
	• 請勿於手部潮濕的情形下接觸本產品，以免發生觸電或人身傷害。
	• 若本產品有發生故障、冒煙、異味、發熱、噪音或出現其他損壞跡象時，請停止使用本產
品，並中斷與設備的連結。這種情況下，請聯繫當地的「鐵三角」經銷商。
	• 請勿使本產品受潮，以免發生觸電或故障。
	• 請勿將例如：易燃物、金屬、液體等異物混入本產品中。
	• 請勿用布覆蓋本產品，以免因過熱而發生火災或受傷。
	• 如有水或異物侵入USB導線，請勿使用本產品。否則可能會造成USB導線腐蝕、發熱、
冒煙、起火，或發生其他故障或觸電。
	• 如果USB導線的端子彎曲、鬆動或損壞，請勿使用本產品。否則可能會導致發熱、冒煙、
起火或觸電。
	• 為了防止損害您的聽力，請勿以過高音量使用。長期以過大音量聆聽，可能會造成暫時
或永久性的聽力損害。
	• 請勿將本產品放置在不平穩的位置，否則可能會導致本產品掉落、損壞或造成傷害。
	• 請勿將本產品放置於日照直射處、暖氣設備附近，高溫多濕或多塵的場所，因為此類放
置方式可能會導致故障或瑕疵。
	• 請勿使其靠近火源，因為這可能會導致變形或故障。
	• 請勿使用汽油、油漆稀釋劑、接點清潔劑等，以免導致變形或故障。

	■使用的注意事項
	• 使用前，請務必閱讀所連接設備的使用說明書。
	• 使用本產品時，若發生連接設備之儲存記憶消失等情形，本公司恕不負擔任何責任。
	• 連接本產品之前，請將欲連接設備之音量調至最低。
	• 請勿使本產品受到強烈撞擊。
	• 請勿將本產品放置於日照直射處、暖氣設備附近，高溫多濕或多塵的場所。此外，請勿
讓本產品受潮。
	• 本產品於使用一段時間後，有可能因為紫外線（尤其是陽光直射）和磨損而發生褪色情
況。
	• 於插入或拔除USB導線時，請務必握住插頭。若直接拉扯USB導線，可能使得線材斷裂或
發生意外。
	• 不使用本產品時，請將其存放於隨附之攜存盒內。

	• 如果在電子設備或發射器（例如行動電話）附近使用本產品，可能會出現雜音。在這種
情況下，請將本產品遠離電子設備或發射器。
	• 於電視機或收音機天線附近使用本產品時，可能會在電視機或收音機訊號中看到或聽
到噪訊。在這種情況下，請將本產品遠離電視機或收音機天線。
	• 請勿在本產品附近放置對磁性敏感的物品（例如現金卡）。否則可能會對這些物品造成
負面影響。
	• 請勿將本產品直接放置在大理石或未塗裝的木材之類的易碎材料上。
	• 請確認插頭已確實插入插孔。
	• 請用一根手指操作觸控感應器。以尖頭物件（例如圓珠筆或鉛筆）操作不僅可能會
導致操作不當，也可能會導致觸控感應器故障。
	• 請勿用指尖接觸觸控感應器。否則可能會導致指甲斷裂。
	• 若觸碰時本產品完全不運作或運作不正常，請確認其他手指、手的各部分或衣角是
否同時觸碰到感應器。此外，若您佩戴手套或手指較為乾燥，本產品可能無法正常
運作。
	• 若觸控感應器附著汗水，本產品可能無法正常運作。使用本產品之前請清除髒污。
	• 如需串連使用本商品，最多可連接一台同時使用。

English
Thank you for purchasing this product. Before using the product, read through the user manual to ensure 
that you will use the product correctly. Please keep this manual for future reference.

 ■ Safety precautions
 •  Do not disassemble, modify or attempt to repair the product to avoid electric shock, malfunction or 
fire.

 •  Do not subject the product to strong impact to avoid electric shock, malfunction or fire.
 •  Do not handle the product with wet hands to avoid electric shock or injury.
 •  Disconnect the product from a device if the product begins to malfunction, producing smoke, odor, 
heat, unwanted noise or showing other signs of damage. In such a case, contact your local Audio-
Technica dealer.

 •  Do not allow the product to get wet to avoid electric shock or malfunction.
 •  Do not put foreign matter such as combustible materials, metal, or liquid in the product.
 •  Do not cover the product with a cloth to avoid fire or injury by overheating.
 •  Do not use the product if water or foreign matter is inside USB cable. Doing so may cause corrosion, 
heat generation, smoke, fire, or other malfunction or electric shock in the USB cable.

 •  Do not use the product if the terminal of the USB cable is bent, loose, or damaged. Doing so may 
cause heat generation, smoke emission, fire or electric shock.

 •  To prevent damage to your hearing, do not raise the volume too high. Listening to loud sound for an 
extended period may cause temporary or permanent hearing loss.

 •  Do not place the product on an unstable location because that could cause the product to fall and 
become damaged or cause injury.

 •  Do not store the product in direct sunlight, near heating devices, or in hot, humid, or dusty places 
because such storage could cause malfunction or defect.

 •  Do not put the product close to fire because that could cause deformation or malfunction.
 •  Do not use benzine, paint thinners and electrical contact cleaner, etc. because use of such material 
could cause deformation or malfunction.

 ■Notes on use
 •  Be sure to read the connected device’s user manual before use.
 • Audio-Technica will not be liable in any way for any loss of data in the unlikely event that such losses 
should occur while using the product.

 • Minimize the volume on your device before connecting the product.
 • Do not subject the product to strong impact.
 • Do not store the product in direct sunlight, near heating devices, or in hot, humid, or dusty places. 
Additionally, do not allow the product to get wet.

 • When the product is used for a long time, the product may become discolored due to ultraviolet light 
(especially direct sunlight) and wear.

 • Make sure to hold the plug when connecting and disconnecting the USB cable. The USB cable may 
become severed or an accident may occur if you pull on the cable itself.

單元
限用物質及其化學符號

鉛	
(Pb)

汞	
(Hg)

鎘	
(Cd)

六價鉻	
(Cr+6)

多溴聯苯	
(PBB)

多溴二苯醚		
(PBDE)

外殼 ○ ○ ○ ○ ○ ○

電路板 ○ ○ ○ ○ ○ ○

喇叭單體 ○ ○ ○ ○ ○ ○

麥克風 ○ ○ ○ ○ ○ ○

其他線材 ○ ○ ○ ○ ○ ○

配件 ○ ○ ○ ○ ○ ○

備考1.〝○〞係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。
備考2.〝－〞係指該項限用物質為排除項目。


